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Comença l’assemblea a les 19:45 hores amb el següent ordre del dia: 
  
 
Ordre del dia de l’assemblea 
  
1-Memòria del curs 2021-22 
2- Balanç econòmic 
3- Actualització de dades dels socis 
4- Actuacions de la “Comissió històrica” 
5- Propostes de cursos i activitats pel curs vinent 
6- Renovació de la Junta pel periode de dos anys 
7- Precs i preguntes 

 
1-Memòria del curs 2021-22 

Cursos:  

Tardor 2021: Biologia Evolutiva. 

Primavera 2022: Per fi tornem al camp! Indrets d’interès geològic i riscos 
associats.  
Aquest curs s’ha iniciat la nova etapa de col·laboració  amb l’IDP-ICE de la UB, 
amb el que s’ha signat un Conveni per dos anys, i amb la Facultat de Ciències 
de la Terra, que ens cedeix les aules per a la realització dels cursos. També 
s’ha signat el Conveni de col·laboració amb l’OBC (Olímpiada de Biologia de 
Catalunya), en la que el SPCN participa des dels seu inici. 

 

2- Balanç econòmic 

Es presenten, comenten i aproven el balanç econòmic de l’any i el pressupost 
pel curs vinent.  

S’observa un petit dèficit que es pot absorbir perquè hi ha un romanent de 
cursos anteriors, però caldria ampliar el nombre de socis per poder fer front a 
les despeses sense anar reduint aquest romanent.  

 

3- Actualització de dades dels socis 

Altes de socis:   7 

Baixes de socis:  7 
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4- Actuacions de la “Comissió històrica” 

Es presenta el treball que estan duent a terme els membres de la Comissió: un 
recull de totes les activitats que ha realitzat el SPCN des dels seus inicis 
(cursos, sortides de camp, viatges, seminaris, conferències, etc.) indicant l’any 
de realització i els ponents o encarregats de l’activitat. Es constata el gran 
nombre d’activitats realitzades i la gran expertesa de molts dels ponents. Es 
proposa publicar-ho a la web en un apartat especial quan estigui enllestit. Es 
demana que els membres del SPCN que tinguin fotografies o altres materials 
gràfics el facin arribar a la Comissió, directament o a través de la web (apartat 
contactes). També es proposa fer algun acte o publicació quan es compleixi el 
50 aniversari del SPCN, d’aquí tres anys. 

L’Assemblea agraeix a la Comissió la feina que està fent. 

  
5- Propostes de cursos i activitats pel curs vinent 

Es proposen diferents cursos i se n’aprova la realització dels que la Junta 
consideri en funció de les possibilitats de trobar i acordar ponents i també de 
l’interès que puguin despertar en el professorat en actiu tenint en compte els 
canvis en el currículum d’Ensenyament. 

Cursos proposats: Epigenètica, Gestió Ambiental (amb sessions dedicades al 
Projecte Rius i a la rehabilitació de pedreres i espais miners, que ja hi ha els 
contactes i ponents), Gestió de Boscos i Paisatge. 

 
6- Renovació de la Junta 

L’assemblea acorda la renovació dels càrrecs directius de la Junta del SPCN, 
per un  període de dos anys. I quedaria integrada per les següents persones: 
  
Presidenta: Maria Eulàlia Duran Barrachina  
Sotspresidenta: Francisca Guerola Soler 
Secretària: Maria Luz Romero Suárez 
Tresorera: Maria Gràcia Fernández González 
 
Vocal 1: Josep Carbonell Terme 
Vocal 2: Joana Llorens i Sallarès 
Vocal 3: Núria Martí Batera 
Vocal 4: Frederic Lloret Iniesta 
Vocal 5: Margarita Soriano Lasheras 
Vocal 6: Miguel Ángel González Mateo 
  
Vots a favor:15 
Vots en contra: 0 
Abstencions: 0 
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7- Precs i preguntes 

• Es constata la necessitat d’incorporar nous socis al SPCN que siguin 
joves i professors en actiu. Es proposa oferir la realització d’un curs del 
SPCN de forma gratuïta i amb certificació de l’IDP-ICE als alumnes del 
Màster de Formació de Professorat, amb la finalitat de que coneguin el 
SPCN i la tasca que fa. La Coordinadora del Màster proposa que algun 
membre del SPCN en faci la presentació quan comenci el curs explicant 
qui som i què fem. 

• Es considera la possibilitat de reprendre els Viatges que el SPCN 
organitzava abans de l’aturada per la pandèmia. Es parla de la 
possibilitat de fer-ne algun a algun lloc de Catalunya o la Península 
Ibèrica amb un format de Seminari de 3-5 dies. S’aprova que sigui la 
Junta la que decideixi si finalment se n’organitza algun, on i amb quin 
format i contingut. 

• Alguns socis han fet arribar a la Junta la seva inquietud pels canvis que 
el Departament d’Educació està introduint i la proposta que el SPCN 
consideri de fer públic algun Comunicat o Manifest en favor de l’Escola 
Pública de Qualitat i en rebuig a algunes dels canvis que s’introduiran. 
La Junta redactarà un comunicat i el penjarem a la web. 

Sense més assumptes a tractar es tanca l’assemblea a les 21:15  h 
 
 
 

 La secretària,     La presidenta  
  
Maria Luz Romero Suárez   Maria Eulàlia Duran Barrachina 
  
 
 
 
 
 
 
Secretari i presidenta sortints  
 
 

El secretari,     La presidenta 
  
Miguel Ángel González Mateo  Joana Llorens i Sallarès 
 


